

## **Mashreq Egypt Announces Highest annual Return of 23% on Mashreq NEO and e&Mashreq NEO Accounts with a Minimum Balance of EGP 5,000**

### *Daily Interest Calculation with Monthly Deposits*

20 October 2024; Cairo, Egypt – Mashreq Egypt has launched a campaign for its Mashreq NEO and e&Mashreq NEO Accounts, offering an impressive interest rate of 23% starting from a minimum balance of EGP 5,000, making it the most attractive saving option in the market. The initiative aims to provide customers with a significant return on their current account balances, positioning the account as the highest interest rate available for such a balance in the market.

During this campaign, interest will be calculated daily with monthly payouts, which is the highest daily interest rate available. This initiative is part of Mashreq Bank's ongoing commitment to delivering the most competitive financial products to its customers. Mashreq's offer is designed to help customers maximize the value of their savings. By offering such high returns while keeping the flexibility of the current account as is, Mashreq aims to empower its clients, providing them with flexible, profitable savings solutions that align with their financial goals.

This offer is valid till the 31st of December 2024 and to benefit from this offering, a customer needs to open a Mashreq NEO or e&Mashreq Neo account by applying via the Mashreq Egypt app or My Etisalat app and for existing Mashreq NEO and e&Mashreq Neo customers, they only need to ensure that their account balance exceeds EGP 5000 and the interest will be applied automatically.

## **بنك المشرق مصر يعلن عن أعلى عائد سنوي بنسبة 23% على حسابات Mashreq NEO و e&Mashreq NEO مع حد أدنى للرصيد 5,000 جنيه مصري**

يتم حساب الفائدة يومياً وإيداعها شهرياً

**20 أكتوبر 2024، القاهرة، مصر –** أطلق بنك المشرق مصر حملة جديدة على حسابات Mashreq NEO و e&Mashreq NEO، تقدم معدل فائدة تنافسي بنسبة 23% ابتداءً من رصيد 5,000 جنيه مصري، مما يجعلها الخيار الأمثل للدخار. تُمثل هذه الحسابات أعلى معدل فائدة متاح لمثل هذا الرصيد في السوق، وتأتي هذه المبادرة ضمن جهود البنك لتقديم عائد مميز على أرصدة الحسابات الجارية، مما يعزز من فرص العملاء في تحقيق أقصى استفادة من مدخراتهم.

ويتم، خلال الحملة، حساب الفائدة يومياً مع إيداع الفائدة شهرياً، وهو ما يمثل أعلى معدل فائدة يومي متاح. تم تصميم العرض لمساعدة العملاء على تعظيم قيمة مدخراتهم، مع الحفاظ على مرونة الحساب الجاري. من خلال تقديم هذا العائد المرتفع، يسعى بنك المشرق إلى

تقديم أكثر المنتجات المصرفية تنافسية وتقديم حلول ادخارية مرنة ومربحة تتماشى مع أهداف عملائه المالية.

يسري هذا العرض حتى 31 ديسمبر 2024، و يتم تطبيقه لعملاء Mashreq Neo و e&Mashreq Neo الحاليين بمجرد أن يتجاوز رصيد حساباتهم 5,000 جنيه مصرى و سيتم تطبيق سعر الفائدة تلقائيا مما يتيح لهم الاستفادة من العائد المرتفع.. ويمكن للعملاء الجدد فتح حساب Mashreq NEO أو e&Mashreq Neo من خلال تطبيق Mashreq Egypt أو تطبيق My Etisalat.